
MOTIE: Vaste op – en afstapplekken voor deelscooters en deel e-bikes

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 8 november 2022.

Constaterende dat:
- De deelscooter en deel e-bikes, naast gemak voor de berijder, ook veel overlast veroorzaakt 

door de ruimte die zij innemen; 
- Veel bewoners van onze stad zich ergeren over hoe deze deelscooters,deel e-bikes en 

binnenkort de deel-autopeds geparkeerd worden; 
- Deze vaak in de weg staan, o.a. voor het passeren van personen met kinderwagens of 

mindervaliden; 

Overwegende dat:
- Als deze scooters en e-bikes niet zo vaak in de weg zou staan er nog meer draagvlak zal 

komen voor deze vervoerswijze in onze stad;
- Als er vaste op- en afstapplekken komen voor deze deelscooters en deel e-bikes dit zou 

leiden tot een rustiger straatbeeld in onze stad;
- Het ook duidelijker wordt voor mensen die er gebruik van willen maken waar ze deze op 

moeten halen en weer weg moeten zetten;
- Er veel betere plekken zijn om deze deelscooters en deel e-bikes te stallen dan de gebruikers 

zelf vaak verzinnen;
- Vernielingen aan deze scooters en fietsen zullen afnemen als deze op aangegeven plaatsen 

kunnen worden afgemeld, de marktpartij GO gaat haar activiteiten beëindigen moge op basis 
van het extreem aantal vernielingen van deze scooters,

Verzoekt het college:
- Over te gaan tot vaste op- en afstapplekken in de stad. Deze doormiddel van vakken aan te 

duiden en af te spreken met de partij(en) die de deelscooters en deel e-bikes leveren zorgen 
dat een scooter en e bike alleen aan- en afgemeld wort op een vaste op- en/of afstapplaats. 

- Dit, in samenwerking met de leveranciers, voor de zomer van 2023 te realiseren en als dat 
niet haalbaar  blijkt, dit met de raad te communiceren

En gaat over tot de orde van de dag

Fractievoorzitter
Ger Kruger


